
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 20. marts 2024 

Tidspunkt  18.30-21.00 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse: Kirstine, Marianne, Morten, Freya, Benedikte, Birger, Mathilde, Tonning, Annika, Ida, Maja 
 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

18.30-18.35 Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Kirstine 
 

Godkendt – der kommer et 
ekstra punkt på om 
orientering vedr. episode 
fredag.  

18.35-18.40 
 

Nyt fra Elevrådet  Kristina Elevrådet er ikke 
repræsenteret. 

18.40-19.00 Opsamling fra 
kontaktforældremødet 
 - er der opmærksomheder i forhold 
til princip for skærmbrug 
 
Næste skridt i arbejdet med princip 
for skærmbrug 

 Kirstine 
 
 

Der opleves opbakning til, 
at der bliver gjort noget fra 
kontaktforældrene. 
 
Der opleves opbakning til 
mobilfri skole, men der skal 
også dannelse til.  
Skærmbrug ift. PC, der skal 
dannelse og dialog til.  
 
Vi skal have formidlet til 
forældre, hvad det er for 
nogle udfordringer, som vi 
oplever med skærmen.  
Vi skal have oplyst eleverne 
om, hvordan de bliver 
manipuleret af tek-
giganterne.  
 



Medarbejderne oplever, at 
det er brug af skærmen, 
der er den største 
udfordring for eleverne. 
Der ønskes en vekslen 
mellem analog 
undervisning og digital 
undervisning.  
 
Der nedsættes en 
arbejdsgruppe ift. skærm 
og mobiltelefon.  
 
Mathilde er tovholder, 
Birger, Freya, Benedikte og 
Kristina er med.  

19.00-19.30 
 

Spisning inkl. kaffe  
 

  

19.30-19.40 Orientering vedr. episode   Ledelse orienterede 
bestyrelsen om episode, 
som blev skrevet ud om i 
fredags. 
Episoden er håndteret som 
anti-mobbestrategien 
foreskriver og bestyrelsen 
bakker op om 
orienteringen og 
håndtering.  

19.30-19.45 Tilsyn med timefordelingsplan 
 

 Kirstine Marianne gennemgik 
timefordelingsplanen.  
 
Der er fjernet en engelsk 
co-teachingtime som en 
måde at spare på.  
 
Bestyrelsen godkender 
timefordelingsplanen, men 
bestyrelsen ønsker en 



timefordelingsplan for 
EUD. 

19.45-20.30 Godkendelse af driftsbudget  Marianne Regnskab 2023 + budget 
2024 blev gennemgået. 
Driftsbudgettet blev 
godkendt.  

20.30-20.35 Godkendelse af 
klassedannelsesprincip 

 Kirstine Princippet er godkendt.  
Det lægges på 
hjemmesiden. 

20.35-20.50 Opstart af princip for 
kommunikation mellem hjem og 
skole - refleksionsarket 

 Kirstine Refleksionsarket blev brugt 
som afsæt.  
 
Arbejdsgruppe er: 
Birger er tovholder, René, 
Freya. 

20.50-21.00 Punkter til næste møde og evt.    Kirstine 
 

Lærergruppen ønsker en 
præcisering omkring 
bestyrelsens holdning til 
energidrik, og hvor står det 
henne? 
Det er et punkt til næste 
møde.  
 
Hjemmesiden blev drøftet. 
Hjemmesiden kan bygges 
anderledes op.  
Det kommer på til 
aprilmødet.  

 

 


